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� –Faci balanç d’aquest
mandat.

–«En aquest mandat
s’ha fet allò que vam dir.
Primer, endreçar la casa.
Ens hem posat al dia quant
al dèficit d’equipaments
que teníem. Hi ha dos
efectes que han marcat el
mandat. Un és l’augment
poblacional, 10.000 habi-
tants censats més, que és
un terç del que teníem. No-
més això ens ha obligat a
fer una acceleració ràpida,
perquè s’hi ha d’afegir la
rèmora que teníem dels úl-
tims anys de l’anterior go-
vern. I l’altre efecte que ha
marcat el mandat ha estat
l’aprovació d’un nou pla
general, que ha estat pri-
mordial.»

–Com creu que ha
canviat Lloret?

–«Ha canviat en el fet
que ara té un sentit pel que
fa a uns objectius i que ara
es veu cap a on ens diri-
gim. Cap a un millor enjar-
dinament, cap a un muni-
cipi més net. Hem fet un
canvi de rumb del Lloret a
què ens portaven.»

–Cap a on s’anava?
–«L’últim govern que hi

va haver estava esgotat
d’idees, d’il·lusió i no te-
nia projectes nous.»

–Vostè parlava abans
d’un millor enjardina-
ment però l’oposició li
retreu que l’Ajuntament
es gasta molts diners en
flors.

–«Nosaltres vam tenir
una primera etapa quant a
enjardinament que potser
sí que era més amb vista al

visitant i als espais més tu-
rístics. Aquell disseny en
conserva en les parts més
turístiques. Després vam
canviar el tècnic que ens
orientava al principi i ara
ens assessora una empresa
que té un bon currículum i
que treballa en ciutats im-
portants de Catalunya.
Crec que la jardineria que
es fa a Lloret en aquest
moment és sostenible i, a
la vegada, maca estètica-
ment. El que sí que hem fet
és canviar gespa, que no és
autòctona, i s’ha reconver-
tit en espais enjardinats.

En molts llocs hem posat
rosers i geranis, que reque-
reixen poc manteniment i
poca despesa d’aigua. Si
no haguéssim fet el canvi
en la jardineria, primer de
tot la jardineria continua-
ria deixada, tal com estava
i, per altra banda, la super-
fície enjardinada de l’A-
juntament ha crescut tant
que hauria estat insosteni-
ble. Amb els mateixos o
menys jardiners hem
aconseguit un canvi clar.»

–Una promesa electo-
ral seva que ha incom-
plert és la construcció de

la piscina.
–«Vaig dir que posaria

la primera pedra i tothom
de Lloret sap que si l’es-
quàter que tenim ara als
terrenys hagués marxat, la
primera pedra estaria po-
sada. Ja hem fet tot el pro-
cés d’expropiació i hem
tingut dues dates per entrar
i no ens hi han deixat en-
trar. Estem pendents del
permís de la jutgessa. Si
haguéssim pogut entrar, ja
haurien començat les
obres de moviment de ter-
res. Als terrenys on ha d’a-
nar la piscina hi ha un se-

nyor que té un pàrquing a
precari des del primer dia
que no vivia als terrenys i
ara fa veure que hi viu.
Nosaltres hem fet un paga-
ment al propietari i la gent
ja sap que tenim no només
la voluntat sinó que hem
pagat i esperem l’ordre
d’ocupació de la finca.»

–Hi ha gent que criti-
ca que s’hagi fet una ofi-
cina de turisme a Can
Garriga. Consideren que
és malbaratar una casa
indiana.

– Hem recollit el pro-
jecte que ja s’havia fet en

l’anterior mandat del go-
vern de tripartit. Hem fet la
museïtzació de la casa, tal
com havíem dit que fa-
ríem. Sobre l’oficina de tu-
risme, des del punt de vista
estètic i de l’ocupació del
pati, jo també reconec que
me la imaginava diferent
però els tècnics ens han dit
que havia de ser així. Des
del punt de vista arquitec-
tònic i estètic es pot criti-
car però des del punt de
vista funcional i turístic és
ideal. Des que hem obert
aquesta oficina de turisme
les visites han pujat molt
respecte a la que teníem a
l’ajuntament. El turista ha
trobat que el lloc de l’ofi-
cina és bo perquè hi van
més que abans i, en segon
lloc, el museu de Can Gar-
riga serà dels museus més
visitats a Catalunya. Quan
s’acaba la visita al museu
hi ha una sala on es pot
veure el patrimoni de Llo-
ret.»

–Què proposen pels
pròxims quatre anys?

–«El centre sociocultu-
ral que està a mig fer s’ha
d’acabar, d’aquí a pocs
dies comencen les obres
del nou teatre. En el prò-
xim mandat, Lloret ja el
tindrà acabat, igual que la
piscina i el nou aparca-
ment. Ens hem compro-
mès que en els pròxims
quatre anys arribarem a
100 policies; en contracta-
rem catorze més. Crearem
la regidoria de la dona i la
de mobilitat i a la tardor
està previst que comencin
les obres de la façana ma-
rítima.»

El candidat de CiU explica que Lloret ha pres una direcció per fer un canvi important. Resumeix la feina que s’ha fet en aquest mandat, que,
segons diu, ha estat marcat per l’augment poblacional, i parla dels reptes que s’hauran d’afrontar en els pròxims quatre anys

«Hem fet un canvi de rumb»
Xavier Crespo. ALCALDE DE LLORET I CANDIDAT A LA REELECCIÓ PER CiU

L. JUANOLA / Lloret de Mar

� Alcalde, diputat i metge.  Xavier Crespo es va estre-
nar en política fa quatre anys, quan el van nomenar alcal-
dable de CiU. Sense passar pel banc de l’oposició es va
trobar que ja era alcalde i durant aquests quatre anys ha

sortit també elegit diputat. A la foto, Crespo, al parc de
Can Xardó. En aquest mandat, aquest parc s’ha d’arreglar
i hi ha en projecte traslladar l’ajuntament a la zona i con-
vertir l’espai en el nou centre de Lloret. / L.J.

� CiU de Llambilles. Josep Serra torna a encapçalar la
candidatura de CiU a Llambilles, al qual segueixen Maria
Dolors Tolosa, Cristina Pujol, Miquel Clapés, Sandra
Florenza, Maria Carme Pujol, Lluís Sánchez i David Pa-
gès. La variant de Llambilles és un dels principals projec-
tes als quals haurà de fer front el nou govern. / M.B.

� ICV-EUiA a Llagostera. Lluís Postigo encapçala la
candidatura d’ICV-EUiA a Llagostera, amb Montserrat
Masdevall de número dos. Els segueixen Esteve Barceló,
Sílvia Cortés, Rafel Villena, Olga Avellaneda i Josep
Sánchez. L’agrupació presenta avui el programa, al Casi-
no a les 21.00 hores, a través d’una nova web. / M.B.

� L’alcaldable de CiU per
a la Jonquera, Jordi Cabe-
zas, va afirmar ahir que
l’any 2008 començaran les
obres de millora de la pla-
ça Muralla i els carrers que
l’envolten. El projecte in-
clou l’enderrocament de
tres cases de la plaça Mu-
ralla, que ja són de l’Ajun-
tament, per engrandir-la, i
la millora dels carrers Al-

zines, de la Torre, Sant Mi-
quel i Vell.

La millora del nucli an-
tic –que ja s’està trami-
tant– també preveu la
creació de catorze places
d’aparcament i la restric-
ció del pas dels vehicles a
motor. Tot i que encara no
se sap quan de temps dura-
ran les obres, Cabezas va
pronosticar que, com a mí-
nim, un any.

CiU de la Jonquera explica
als veïns el projecte per

millorar el nucli antic
M. PLANAS / La Jonquera


